

香港AEO的認證制度和安全標準

HKAE0 Accreditation and Security Standards

二級認證制度

凡從事相關供應鏈活動的本地公司，只要符合10或12項既定安全標準，便可獲認證為「香港認可經濟營運商（HKAE0）」，專享多項優惠。

為配合本港超過九成企業為中小企的獨特營商環境，海關特意將認證資格分為兩級，讓中小企可以選擇先通過第一級認證（符合10項安全標準），再按公司的條件和需要，逐步提升至第二級（額外符合多2項安全標準）。

Two-tiered Accreditation Regime

Local companies involving in the supply chain activities, having complied with the 10 or 12 pre-determined general and security criteria, will be accredited as the Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAE0) and will enjoy trade facilitation and advantages.

Having regard to the unique business environment in Hong Kong which consists of a large number of small and medium-sized enterprises (SME), the Hong Kong Customs and Excise Department divided the HKAE0 status into two tiers. SME could choose to apply for Tier 1 HKAE0 status initially (compliance of 10 pre-determined criteria) and in accordance with their business conditions and needs, enhance to Tier 2 standard (compliance of 2 additional security criteria).



AEO的12項安全標準 12 Pre-determined Security Criteria

歡迎透過二維碼獲取各項安全標準的詳情。

Please scan the QR code for more details on the Security Standards.

